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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 2 

Fairtrade-diplomering 

Svar på skrivelse från S, MP och V 

 

BESLUT 

Nämnden beslutar att låta ärendet utgå. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till stadsdelsnämnden har socialdemokraterna, miljöpartiet och 

vänsterpartiet föreslagit att nämnden ska undersöka om en Fairtrade-diplomering kan vara 

aktuell. Genom en diplomering tar nämnden ett samlat grepp för att öka den etiska 

konsumtionen, med Farsta stadsdelsområde som föregångare.   

 

Förvaltningen ser positivt på förslaget om att staden ska öka den etiska konsumtionen, 

men anser inte att nämnden ska agera i frågan på egen hand. Detta arbete bör även 

fortsättningsvis bedrivas kommunövergripande, bland annat genom upphandlingspolicy 

och andra styr- och stöddokument. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-04. 

Dnr 1.6-374/2014 

 

Förslag till beslut 

Vice ordföranden Gunnar Sandell m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP) och Lars 

Bäck (V) yrkade att nämnden skulle låta ärendet utgå. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt yrkande från Gunnar Sandell m fl (S), Mariana Moreira Duarte 

m fl (MP) och Lars Bäck (V). 

 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) och Vladan Bošković (FP) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Jilmstad m fl (M) och Vladan Bošković (FP) 

 

Med hänsyn till kommunalvalets resultat avstår den avgående majoriteten från att utnyttja 

sin ännu kvarstående majoritetsställning. Därmed blir det den tillträdande majoritetens 

mening i ärendet som blir nämndens beslut. 

 

  


